
Gago: Mogłem skończyć w Boca, jednak Roma we mnie wierzyła
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Po dwóch nieudanych sezonach w Realu Madryt, Fernando Gago, wreszcie

znalazł swoje miejsce. Argentyńczyk trafił latem do Romy, przebił się do

pierwszego składu i obecnie jest jednym z najlepiej spisujących się

piłkarzy. Gago udzielił krótkiego wywiadu dla RadioLaRed.

 

Jak z twoimi przenosinami z Madrytu do Rzymu?

- Świetnie, w końcu mogę grać z ciągłością, czego nie mogłem robić w Realu

Madryt.

 

Ostatniego lata, zanim przeszedłeś do Romy, mogłeś wrócić do Argentyny?

- Tak, była okazja powrotu do Boca Juniors, chciałem być znowu z moją rodziną,

jednak Roma mocno we mnie wierzyła i przybyłem po sezonie, w którym nie grałem

zbyt wiele.

 

Preferujesz grę na środku pola czy bardziej z prawej strony?

- Nie mam żadnych problemów z graniem bardziej po prawej tak jak robię to w

Romie. Lubię to, grałem już na tej pozycji w Argentynie podczas Copa America.

Jestem przyzwyczajony do gry na tej pozycji.

 

Opowiedz nam o swoim powrocie do reprezentacji...

- Gra dla drużyny narodowej jest czymś wyjątkowym, zawsze masz nadzieję być

tego częścią, czy to mecz towarzyski czy kwalifikacyjny.
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